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Aan alle raadsfracties van  
De Gemeente Texel 
Postbus 200 
1790 AE Den Burg 
 
via mail griffier@texel.nl aan de griffier met het verzoek deze aan alle raadsfracties te 
willen distribueren 
 
 
Oudeschild, 25 november 2022 
 
Onderwerp: Betrokkenheid Klankbordgroep Toeristisch Toekomstplan Texel 

Agendapunt 4, Raadscommissie 30 november 2022: ter visie leggen 
van het Paraplubestemmingsplan 

 
Geachte dames en heren van de raadsfractie, commissieleden, 
 
Als voorzitter van de Klankbordgroep Toeristisch Toekomstplan Texel, hierna te 
noemen KBG, vraag ik uw aandacht voor het navolgende. Ik zend u deze brief 
uiteraard mede namens de leden van de KBG. 

Inleiding  
In en vanuit de KBG denken de deelnemers, in samenspraak met de gemeente, mee 
en adviseren over een bepaald thema of een project. Dit kunnen thema’s en/of 
projecten zijn die kleiner of groter zijn en die een looptijd kunnen hebben van 
maanden tot jaren. 
De KBG is in deze opzet gestart in het voorjaar van 2022 en is nu druk bezig de door 
de gemeenteraad vastgestelde Uitvoeringsagenda uit te werken naar aanleiding van 
het eveneens door de gemeenteraad in 2021 vastgestelde Toeristisch Toekomstplan 
Texel.  

De deelnemers in de KBG zijn vertegenwoordigers uit de volgende 
sectoren/organisaties: 

1. VVV Texel  
2. TESO 
3. KADO Texel  
4. TOP/verblijfssectorTexel  
5. Hiswa-Recron  
6. TOP/detailhandel en overige ondernemingen  
7. Dorpscommissies  
8. Staatsbosbeheer  
9. LTO-KAVB Texel/agrarische sector  
10. VTKB/Kamperen bij de boer 
11. Koninklijke Horeca Nederland,  Afdeling Texel 
12. Cultuursector 
13. Zorgsector 

Volledigheidshalve meld ik u dat op initiatief van de Gemeente Texel in het voorjaar 
van 2021 de KBG in de toenmalige samenstelling van start is gegaan, wat wij altijd 
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als een bijzonder en prima initiatief hebben gezien. 
In het voorjaar van 2022 is de KBG in de huidige opzet van start gegaan. 
Het maatschappelijk verkeer van Texel is steeds in de volle breedte deelnemer 
geweest in de KBG. 

De KBG heeft zich in eerste aanleg beziggehouden met de totstandkoming en 
samenstelling van het Toeristisch Toekomstplan Texel en vervolgens, na vaststelling 
hiervan door de toenmalige gemeenteraad, met het opstellen van de 
uitvoeringsagenda die tevens door de toenmalige gemeenteraad is aangenomen. 
 
Gezien de samenstelling van de KBG past dit gremium perfect in de doelstelling van 
de huidige coalitie, namelijk een optimale vorm van burgerparticipatie 
vertegenwoordigd door de sectoren/organisaties zoals hiervoor weergegeven. 
In een kennismakingsgesprek wat ondergetekende mocht hebben met wethouder 
Kieft op 14 juli jl. gaf de heer Kieft ook nog aan dat hij graag onder meer wilde dat de 
KBG agenderend moet kunnen zijn naar de gemeenteraad en dat zaken ook 
daadwerkelijk uitgevoerd moeten worden binnen en vanuit de KBG en al dan niet 
door werkgroepen en/of commissies binnen de KBG. 
Wethouder Kieft vindt een orgaan als onze KBG zeer van belang in het 
inventariseren vanuit het maatschappelijk veld van aan de orde zijnde en uit te 
voeren zaken. Meedenken en meedoen als KBG! 
 
Wij ondersteunen vanuit de KBG deze uitgangspunten van ganser harte. Als leden 
van de KBG wordt veel tijd en energie gestoken in de totstandkoming en uitvoering 
van de samengestelde documenten en zijn diverse werkgroepen en commissies druk 
bezig om zaken op detailniveau en per onderwerp gedegen uit te werken. 
 
Het zou dan wel zo moeten zijn dat wij als KBG hiervoor niet alleen de ruimte krijgen, 
zowel in tijd als in geld/middelen, maar dat we ook in de gelegenheid gesteld worden 
om over bepaalde (belangrijke) zaken tijdig op de hoogte gesteld worden en tevens 
de juiste en volledige informatie ontvangen om hierover na te kunnen denken en met 
een gedegen en onderbouwd advies naar het college c.q. naar de gemeenteraad te 
kunnen rapporteren. En dat alles binnen een aan de orde zijnde termijn. 
Naar onze mening hebben we hier met z’n allen veel belang bij. Aan de inzet en de 
beschikbare ervaring en kennis binnen de KBG zal het niet liggen. 
 
Paraplubestemmingsplan Verblijfsrecreatie Texel 
Hetgeen hiervoor is gemeld over een tijdige, juiste en volledige 
informatieverstrekking vanuit de gemeente c.q. vanuit het college van B&W inzake 
genoemd Paraplubestemmingsplan is het proces hiervan vanuit het college van B&W 
en vanuit de ambtelijke staf absoluut niet goed geweest. Wij lazen in meerdere 
persberichten dat de KBG en ook verschillende logiessectoren al in augustus van 
informatie zouden zijn voorzien, maar hiervan is ons, noch de betreffende 
logiessectoren niets gebleken. Wel heeft u als raad op 16 augustus jl. een 
zogenaamde RIB gehad over dit onderwerp. Dit verklaart ook de recente verbazing 
en soms ook paniekreacties. Het effect was, mede doordat deze berichten 
inhoudelijk onvolledig waren en dus ook verwarring schiepen, dat er onrust, 
onzekerheid en ook onbegrip ontstond. 
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Dat laatste moet nu allemaal hersteld worden door duidelijkheid te geven hoe de 
regelgeving er uiteindelijk uit moet gaan zien, gehoord hebbende de betreffende 
sectoren en stakeholders, zoals onder andere vertegenwoordigd in de KBG! 
De gemeentelijke organisatie en vooral u als raadsleden die de besluiten nemen, 
hebben er juist veel meer aan als u van tevoren weet dat er een gedegen draagvlak 
voor de besluiten ontstaan is.  
 
Als KBG hebben wij voor de eerste keer mondeling kennis mogen nemen van de 
vermeende opzet van het Paraplubestemmingsplan in onze vergadering van 12 april 
2022 in het dorpshuis van De Koog door Hans de Vries. Voornamelijk is hier toen 
gesproken over de voor-/nadelen van verdere verstening, de marktontwikkelingen 
ten aanzien van recreatieve verblijfsaccommodaties, zoals ontwikkelingen in 
campingaccommodaties en de gevolgen hiervan voor mogelijke toekomstige 
regelgeving. 
Hierna hebben wij niets meer ontvangen of vernomen. Wij zijn derhalve verstoken 
gebleven van iedere informatie hierover, totdat het paraplu bestemmingsplan 
gepubliceerd werd. 
In onze vergadering van 10 november 2022 was Hans de Vries opnieuw aanwezig 
om een toelichting te geven op het Paraplubestemmingsplan (opgesteld door RHO 
Adviseurs en gedateerd 14 oktober 2022), wat wij als leden van de KBG in de week 
voorafgaand aan genoemde vergadering van 10 november jl. mochten ontvangen. 
 
Zoals aangegeven betreuren wij de gang van zaken waarbij de KBG niet de 
mogelijkheid gehad heeft om haar inbreng te geven en mee te werken aan 
maatregelen die ook in overgrote meerderheid op draagvlak kunnen rekenen. Wij 
hopen dan ook dat we als KBG op een of andere manier deze inbreng alsnog 
kunnen geven. Per slot van rekening was de KBG juist daarom in het leven 
geroepen, maar het is aan u om ons deze ruimte alsnog te geven. Wat dat betreft 
staan we open voor uw suggesties hierover. 
 
Tenslotte: we hadden als sectoren natuurlijk anticiperend kunnen zijn en met 
voorstellen kunnen komen. Wij dachten echter en vinden ook dat we mochten 
vertrouwen op de afspraken die we zwart op wit gemaakt hebben in de eerste 
uitvoeringsagenda Toeristisch Toekomstplan, die u heeft aangenomen. Daarin staat 
overigens dat ons al de contouren van dit paraplu bestemminsplan gepresenteerd 
zouden worden in februari 2022 en dat er inhoudelijk met de KBG over de 
maatregelen zou worden gesproken. Dat, zoals aagegeven, is niet gebeurd, maar we 
hebben als KBG regelmatig navraag gedaan naar de stand van zaken en onze 
inbreng aangeboden. 
 
Als voorzitter zal ik deze brief tijdens de raadscommissie van 30 november 
aanstaande kort toelichten, waardoor u de mogelijkheid heeft mij hierover te 
bevragen. Uiteraard kunt u mij ook voor die tijd nog contacteren. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Wil Steenhof 
Voorzitter Klankbordgroep Toeristisch Toekomstplan Texel 


